
                                            PROTOKOŁ  NR XLV/09 
                     z posiedzenia XLV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 5 listopada 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych 
– Pan Wojciech Kluczyński i Pan Andrzej Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej i nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za wrzesień 2009 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) wyposaŜenia w majątek gminnej jednostki organizacyjnej – Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie; 
2) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 
własność Gminy Wyszków; 

3) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej oraz                  
w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości; 

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Wyszków dla miejscowości Skuszew; 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Wyszków dla miejscowości Kamieńczyk; 

6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Wyszków dla miejscowości: Tulewo, Tulewo Górne i Rybno; 

7) wpisania budowy obwodnicy Marek na drodze S 8 oraz drogi S 17 na odcinku od 
projektowanej drogi S 8 do miejscowości Wiązowna do Programu Budowy Dróg 
Krajowych na lata 2008-2012 Ministerstwa Infrastruktury; 

8) nadania nazwy ulicy połoŜonej w Wyszkowie; 
9) nadania nazw ulicom; 
10) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych; 
11) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego na obszarze gminy Wyszków; 
12) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok; 
13) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2010; 
14) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009; 
15) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2010 r. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Wyszków w roku 

szkolnym 2008/2009. 
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10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Wojciecha Rojka. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw– 
0, wstrzym. się – 0)  zostali wybrani: 
1. P. Stanisław Nasiadka; 
2. P. Marek Głowacki; 
3. P. Władysław Dudzik. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2009 r. oraz 
nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 września 2009 r. w wyniku głosowania 
jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) zostały przez radnych przyjęte. 
 
Ad. 6. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza za 
wrzesień 2009 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe w dniu 02 listopada 2009 r. na posiedzeniu Komisji 
Finansów i Gospodarki został wybrany zastępca przewodniczącego tej komisji w osobie 
Pana Zygmunta Końskiego. Ponadto chciałby podziękować w imieniu mieszkańców 
Leszczydołu Zalesie za wybudowanie drogi Łosinno – Wielątki Nowe - Leszczydół 
Podwielątki. 
P. Mieszało – Przewodniczący Osiedla Nr 10 przypomniał, Ŝe w marcu br. złoŜył do 
urzędu pismo w sprawie katastroficznego stanu nawierzchni ulic na os. Latoszek. Prośba 
dotyczyła podsypywania i wyrównywania nawierzchni wszystkich ulic co najmniej raz              
w miesiącu. Niestety nic się w tej sprawie nie poprawiło, dlatego jeszcze raz w imieniu 
mieszkańców tego osiedla prosi o pomoc. Spytał równieŜ na jakim etapie realizacji znajduje 
się wniosek dot. rewitalizacji osiedla Latoszek. 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, Ŝe wniosek dotyczący rewitalizacji 
osiedla przeszedł pozytywną ocenę formalną i został przekazany do oceny merytorycznej. 
Natomiast odnośnie wyrównywania dróg na osiedlu, poinformował, Ŝe prace zostały juŜ 
zlecone i w przyszłym tygodniu zostaną wykonane. 
P. Głowacki w związku z tym, Ŝe wniosek w sprawie szlaków turystycznych został 
formalnie zaakceptowany, poprosił, aby do dalszej pracy, głównie od strony merytorycznej, 
włączyć zespół ludzi zainteresowanych tą tematyką. Poprosił równieŜ o udzielenie 
odpowiedzi na zadane na poprzedniej sesji pytania, dotyczące czystości na terenie gminy 
Wyszków. 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski odpowiedział, Ŝe odnośnie zespołu wspierającego 
prace związane ze szlakami turystycznymi, postara się ustalić harmonogram takiej 
współpracy z P. Ryszawą i poinformuje zainteresowanych, natomiast odpowiedzi dot. 
czystości w gminie, zostaną udzielone na koniec sesji. 
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P. Grzegorczyk – sołtys wsi Leszczydół Nowiny w imieniu mieszkańców wsi, 
podziękowała Burmistrzowi za wszystkie inwestycje, które zostały wykonane na terenie ich 
miejscowości. 
P. Curuł w imieniu mieszkańców Kamieńczyka, podziękował Burmistrzowi za dostarczenie 
kostki brukowej, która została przeznaczona na utwardzenie nawierzchni na cmentarzu                
w Kamieńczyku w okolicy miejsca  pamięci Ŝołnierzy poległych w 1939 r. 
P. Zaremba – sołtys wsi Lucynów DuŜy podziękował za to, Ŝe budowę chodnika, wzdłuŜ 
ul. Kochanowskiego, wykonuje nowy podwykonawca. Dzięki temu, prace przy tej inwestycji 
przebiegają w tej chwili bez zastrzeŜeń. 
P. Rogulski – sołtys wsi Leszczydół Podwielątki spytał, czy budowa drogi Łosinno-
Wielątki Nowe-Leszczydół Podwielątki zostanie zrealizowana w terminie? 
P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała,                        
Ŝe realizacja zadania zaleŜy głownie od wykonawcy. UwaŜa jednak, Ŝe jeŜeli pogoda 
dopisze, to inwestycja zostanie wykonana w terminie. 
 
Ad. 8. 
P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyposaŜenia w majątek gminnej jednostki organizacyjnej – 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Wyszkowie. Poinformowała,                
Ŝe wyposaŜa się Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w majątek wniesiony jako 
aport do spółki prawa własności działek gruntu, zabudowanych przepompowniami ścieków                     
w Skuszewie i w Wyszkowie. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/326/09 w sprawie wyposaŜenia w majątek gminnej 
jednostki organizacyjnej – Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.            
w Wyszkowie. 
 
2) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe z wnioskiem o udzielenie bonifikaty w wysokości 80% z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
gruntowej, działki połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Radosnej, oznaczonej nr 1778 o pow. 
244 m² zabudowanej na cele mieszkaniowe, wystąpili państwo Jędrzejczyk. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/327/09 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
3) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. Poinformowała, Ŝe Parafia Rzymsko 
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Katolicka p.w. Świętej Rodziny w Wyszkowie wystąpiła o sprzedaŜ z bonifikatą                        
w wysokości 98 %, nieruchomości gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 1509/17 o pow. 
971 m² połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Gen. Władysława Sikorskiego. Burmistrz proponuje 
wyraŜenie zgody na sprzedaŜ nieruchomości z bonifikatą 52% ceny w/w nieruchomości, 
ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe w związku z podjęciem powyŜszej uchwały, powinno się równieŜ 
zabezpieczyć środki finansowe dla pozostałych parafii z terenu naszej gminy. Dodał, Ŝe 
parafia p.w. Świętej Rodziny, korzystała juŜ z pomocy finansowej gminy w roku ubiegłym. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10, przeciw – 0, wstrzym.się – 6), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/328/09 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
 
4) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 
miejscowości Skuszew. Poinformowała, Ŝe podstawowym zadaniem planu będzie określenie 
warunków zabudowy  i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujące plany 
przewidują na tym terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową oraz usługi. 
Nowy plan zagospodarowania pozwoli realizować na tym terenie zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną, zagrodową, usługi, produkcję bazy, składy oraz stworzyć nowy układ 
komunikacyjny uwzględniając juŜ istniejący. 
P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                          
i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/329/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 
miejscowości Skuszew.  
 
5) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 
miejscowości Kamieńczyk. Poinformowała, Ŝe podstawowym zadaniem planu będzie 
określenie warunków zabudowy  i zasad zagospodarowania terenu. Obecnie obowiązujące 
plany przewidują na tym terenie zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zagrodową, 
letniskową, tereny ogródków działkowych, cmentarzy, przemysłu, eksploatacji złóŜ oraz 
usług. Nowy plan zagospodarowania pozwoli zwiększyć na tym terenie realizację zabudowy 
mieszkaniowej jednorodzinnej, zagrodowej, letniskowej oraz usług i produkcji. Pozwoli 
równieŜ stworzyć nowy układ komunikacyjny uwzględniając juŜ istniejący. 
P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                          
i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
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P. Malinowski spytał, czy uchwała ta nie zostanie uchylona przez organ nadzorczy,                   
w związku z tym, iŜ dotyczy terenów, które nie leŜą na terenie Gminy Wyszków. Spytał, czy 
teren ten nie naleŜy do Gminy Łochów? 
P. Fiałkowska poinformowała, Ŝe jest to obręb geodezyjny Gminy Wyszków. Podatki 
związane z  tymi terenami , odprowadzane są równieŜ do Gminy Wyszków. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe Rada zbyt często uchwala małe fragmenty planów 
zagospodarowania przestrzennego. Spytał, dlaczego przygotowywane są plany fragmentów 
miejscowości  a nie od razu całe miejscowości? 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, Ŝe plany zagospodarowania 
przestrzennego przygotowywane są w miarę potrzeb i istniejących moŜliwości. Zdarzyło się 
juŜ, Ŝe  plany, przedstawiające duŜe obszary, były przez organ nadzoru prawnego odrzucane. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/330/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 
miejscowości Kamieńczyk. 
 
6) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 
miejscowości: Tulewo, Tulewo Górne i Rybno. Poinformowała, Ŝe podstawowym 
zadaniem planu będzie określenie warunków zabudowy i zasad zagospodarowania terenu. 
Obecnie obowiązujące plany przewidują na tym terenie zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną i zagrodową, usługowo – mieszkaniową, tereny przemysłu, upraw rolnych 
oraz las. Obszar objęty projektem planu wymaga przeznaczenia na cele nierolnicze                         
i nieleśne.  
P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów                          
i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/331/09 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 
miejscowości: Tulewo, Tulewo Górne i Rybno. 
 
7) Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz przedstawił projekt uchwały w sprawie wpisania 
budowy obwodnicy Marek na drodze S 8 oraz drogi S 17 na odcinku od projektowanej 
drogi S 8 do miejscowości Wiązowna do Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 
2008-2012 Ministerstwa Infrastruktury. Poinformował, Ŝe do władz miasta Wyszkowa 
wpłynął wniosek Rady Powiatu Wołomińskiego w sprawie podjęcia przez Radę Miejską              
w Wyszkowie powyŜszej uchwały. Dodał, Ŝe jest to uchwała intencyjna, lobbująca i bardzo 
waŜna dla mieszkańców Wyszkowa, gdyŜ ogromne korki w Markach znacznie wydłuŜają 
czas dojazdu do Warszawy. Podobne uchwały zostały juŜ podjęte przez kilka lokalnych 
samorządów. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/332/09 w sprawie wpisania budowy obwodnicy 
Marek na drodze S 8 oraz drogi S 17 na odcinku od projektowanej drogi S 8 do 
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miejscowości Wiązowna do Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 2008-2012 
Ministerstwa Infrastruktury. 
 
8) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa                       
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicy połoŜonej                
w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe proponowana nazwa ulicy to: „ Ks. Jerzego Popiełuszki”.  
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/333/09 w sprawie nadania nazw ulicy połoŜonej                          
w Wyszkowie. 
 
9) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 
Poinformował, Ŝe proponowane nazwy ulic to: „Wiosenna”, „śurawia”, „Rzeczna”, 
„Świerkowa”, „Wędkarska” połoŜone w Kamieńczyku; „Świerkowa” połoŜona                       
w Gulczewie oraz  „Zaciszna” połoŜona w Ślubowie. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
P. Pękul zwrócił się z prośbą, aby na mapach, przedstawiających ulice, którym mają być 
nadane nazwy, znajdowały się równieŜ wektory odniesienia, aby łatwiej moŜna było 
zlokalizować daną ulice w terenie. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/334/09 w sprawie nadania nazw ulicom. 
P. Curuł zwrócił się z prośbą do P. Mikołajczyka, aby równocześnie z chwilą nadania nazwy  
ulicy, zamieszczać w terenie tablicę z jej nazwą. 
 
10) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowy ch. Poinformował, Ŝe uchwała 
określa wzory formularzy zawierających dane dotyczące podmiotu i przedmiotu 
opodatkowania, niezbędne do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego 
i podatku leśnego.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/335/09 w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych.  
 
11) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie obniŜenia 
średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 
obszarze gminy Wyszków. Poinformował, Ŝe średnia cena skupu, określona przez Prezesa 
Głównego Urzędu Statystycznego wynosi 34,10 zł za 1 dt. Rada Miejska ma prawo obniŜyć 
tą stawkę i w  związku z tym, Burmistrz proponuje by ta kwota w roku 2010 wynosiła 31 zł. 
Oznacza to podwyŜszenie podatku w stosunku do roku 2009 o 5%.  
P. Abramczyk przedstawił opinię Komisji Finansów i Gospodarki, która wnioskowała aby 
wzrost podatków na 2010 rok nie przekraczał wskaźnika inflacji czyli 3,5%. 
P. Nasiadka przedstawił opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury, która wnioskowała, aby podstawę obliczania 
podatku rolnego obniŜyć do wysokości 30 zł za 1dt, co stanowi wzrost podatku w stosunku 
do roku 2009 o 2%. 
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Przewodniczący Rady p. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny Komisji 
Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji                 
i Kultury  przedstawiony przez P. Naiadkę. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 11,  przeciw – 0, wstrzym.się – 7), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniŜenia średniej 
ceny skupu Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy 
Wyszków po uwzględnieniu przyjętej poprawki. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/336/09 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu 
Ŝyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy 
Wyszków. 
 
P. Biernacki ogłosił przerwę  w obradach do godz. 11.45. 
Po zakończonej przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
12) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok. Poinformował, Ŝe 
Burmistrz proponuje podnieść wysokość tego podatku w stosunku do roku 2009 o 5%. 
Dodał, Ŝe spowodowane jest to tym, iŜ dochody gminy w przyszłym roku będą niŜsze niŜ       
w obecnym. Poinformował, Ŝe wzrost podatków od środków transportowych o 5%                
w przypadku osób fizycznych to o ok. 49.000 zł więcej, natomiast od osób prawnych o ok. 
26.000 zł. Proponowane stawki są w większości niŜsze od maksymalnych. 
P. Abramczyk przedstawił opinię Komisji Finansów i Gospodarki, która wnioskowała aby    
wzrost podatków od środków transportowych na 2010 rok nie przekraczał wskaźnika inflacji 
czyli 3,5%. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych oraz Komisji Promocji i Kultury. 
P. Skarbnik ponownie poinformował, Ŝe przyszły rok będzie bardzo trudny dla budŜetu 
gminy. Subwencja równowaŜąca będzie o ok. 1 mln zł niŜsza, udział w podatku 
dochodowym od osób fizycznych równieŜ duŜo niŜszy. Nie ma co liczyć takŜe na znaczne 
wpływy ze sprzedaŜy nieruchomości. W związku z powyŜszym prosi o przyjęcie stawek 
podatkowych zaproponowanych przez Burmistrza. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe nie naleŜy podnosić podatków w takim stopniu, a potem umarzać je 
firmom transportowym. Lepiej nie podnosić tak znacznie podatków, a jednocześnie rzadziej 
stosować umorzenia.  
P. Rojek uwaŜa, Ŝe naleŜy bardziej zastanawiać się w przyszłości nad umarzaniem podatku 
przedsiębiorstwom transportowym, gdyŜ to one najbardziej niszczą drogi.  
Przewodniczący Rady P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny Komisji 
Finansów i Gospodarki, przedstawiony przez p. Abramczyka, aby podatek od środków 
transportowych na 2010 r. w stosunku do roku 2009 podnieść o wskaźnik inflacji, czyli                   
o 3,5%, a nie o 5%, proponowane przez Burmistrza. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8,  przeciw – 7, wstrzym.się – 2), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok. po uwzględnieniu przyjętej 
poprawki. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12,  przeciw – 2, wstrzym.się – 4), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/337/09 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych na 2010 rok. 
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13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2010. Poinformował, Ŝe z takich 
samych powodów jakie zostały podane przy propozycji stawek podatku od środków 
transportowych, równieŜ w tym przypadku Burmistrz proponuje, aby podatek                          
od nieruchomości wzrósł w roku 2010 w stosunku do roku 2009 o 5%. Podkreślił, Ŝe będzie 
to bardziej odczuwalne dla budŜetu niŜ w przypadku podatku rolnego czy podatku od 
środków transportowych. Wzrost podatku od nieruchomości o 5% w przypadku osób 
prawnych dałoby o 330.000 zł więcej dochodu w budŜecie, natomiast od osób fizycznych              
o ok. 195.000 zł. Dodał, Ŝe Burmistrz wnioskuje równieŜ o o podniesienie z 1% do 1,5% 
podatku od sieci kanalizacyjnej i ciepłowniczej.  
P. Abramczyk przedstawił opinię Komisji Finansów i Gospodarki, która wnioskowała, aby    
wzrost podatku od nieruchomości na  2010 rok nie przekraczał wskaźnika inflacji czyli 3,5%, 
z wyjątkiem: 

• podatku od sieci kanalizacyjnej i sieci ciepłowniczej - wzrost z 1% w 2009 r. do 
1,5% wartości w roku 2010; 

• podatku od budynków lub ich części, zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych – wzrost z 3,90 zł od 
1m² w 2009 r do 4,16 zł od 1 m² w roku 2010 (propozycja Burmistrza na 2010 r. -
4,10 zł od 1 m²). 

P. Nasiadka poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych oraz Komisja Promocji i Kultury pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały          
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2010,                        
z wyjątkiem podatku od budynków lub ich części, zajętych na prowadzenie działalności 
gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych. Komisja wnioskuje, aby 
podatek ten podnieść z kwoty 3,90 zł od 1m² w 2009 r do 4,16 zł od 1 m² w roku 2010 
(propozycja Burmistrza na 2010 r. to 4,10 zł). 
P. Pękul uwaŜa, Ŝe jeŜeli wszyscy dąŜą do tego, Ŝeby w mieście było czyściej, Ŝeby 
prowadzono więcej inwestycji, potrzebne są równieŜ większe dochody. UwaŜa,                        
Ŝe proponowany przez Burmistrza wzrost podatku o 5% powinien zostać przez Radnych 
przyjęty. 
Przewodniczący Rady P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny, który 
brzmiał: 

• „wysokość podatku od budynków lub ich części, zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych w 2010 r. 
podnieść  z kwoty 4,10 zł od 1m² (propozycja Burmistrza) do 4,16 zł od 1 m²”. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 1, wstrzym.się – 1), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 
Następnie Przewodniczący Rady P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny 
Komisji Finansów i Gospodarki, który brzmiał: 

• „wysokość podatku od nieruchomości w stosunku do roku 2009, wzrasta o 3,5% 
(wskaźnik inflacji) z wyjątkiem podatku od sieci kanalizacyjnej i sieci ciepłowniczej, 
który w 2010 r. ustala się w wysokości 1,5% wartości”. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8,  przeciw – 6, wstrzym.się – 4), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na 2010 rok. po uwzględnieniu przyjętych poprawek. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 12,  przeciw – 2, wstrzym.się – 4), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/338/09 w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na rok 2010. 
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14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                            
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009. Poinformował, Ŝe zwiększa się zarówno plan 
dochodów jak i wydatków o kwotę 41.760 zł. NajwaŜniejsze zmiany to: zwiększenie 
subwencji oświatowej o 10.000 zł na wyposaŜenie oddziałów szkolnych w Olszance,  wpływ 
dotacji w wysokości 11.760 zł na „Radosną Szkołę”, przesunięcia w dziale „Pomoc 
społeczna” i „Kultura fizyczna i sport”, zwiększenie wydatków w wysokości 19.760 zł na 
gospodarkę gruntami i nieruchomościami. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/339/09 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na rok 2009. 
 
15)  Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych –                     
P. Hanna Jankowska omówiła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2010 r. Poinformowała, Ŝe 
profilaktyka i rozwiązywanie problemów uzaleŜnienia od alkoholu naleŜy do zadań własnych 
gminy i realizowana jest na podstawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Środki, jakimi dysponuje Gmina, pochodzą z opłat za 
korzystanie z zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych i zgodnie z ustawą nie mogą być 
wykorzystane na inne cele. Dodała, Ŝe nad przedstawionym programem pracowało wiele 
osób z wielu instytucji zajmujących się problematyką uzaleŜnień i profilaktyką: nauczyciele, 
pedagodzy szkolni, psycholodzy, terapeuci uzaleŜnień, kuratorzy sądowi, pracownicy 
socjalni, przedstawiciele kościoła i policji. UwaŜa, Ŝe monitorowanie problemu naduŜywania 
alkoholu przez obywateli naszej gminy i realizacja zadań rozwiązujących te problemy,                
to rzecz bardzo waŜna i priorytetowa. Jednocześnie chciała poinformować wszystkich 
zebranych, Ŝe młodzieŜy szkolnej zadano pytanie: „Co mogą zrobić dorośli, aby młodzieŜ nie 
znalazła się w 12% pijących czy 40% uwikłanych w problem?” i otrzymano następujące 
odpowiedzi: nie pić, nie pić przy dzieciach, podnieść cenę alkoholu, zlikwidować alkohol, 
pilnować, aby nie sprzedawano alkoholu nieletnim. 
P. Nasiadka spytał czy zapis w tabeli nr 2 wskazujący tylko liczbę męŜczyzn, 
korzystających z Poradni Leczenia UzaleŜnień oznacza, Ŝe kobiety nie mają problemu                    
z alkoholem? 
P. Jankowska odpowiedziała, Ŝe nie, ale problem głownie dotyczy męŜczyzn. 
P. Pękul podziękował P. Jankowskiej za rzetelne, przejrzyste przedstawienie zagadnienia. 
UwaŜa, Ŝe rozmowy z młodzieŜą na temat uzaleŜnień, są bardzo waŜne i potrzebne. 
ZauwaŜył, Ŝe analizując europejskie kraje, moŜna stwierdzić, Ŝe w krajach takich jak: 
Szwecja, Norwegia, kraje Beneluxu, Austria, Szwajcaria, gdzie poziom Ŝycia jest najwyŜszy, 
najwyŜszy jest równieŜ poziom kultury fizycznej, ale za to najniŜszy jest poziom spoŜycia 
alkoholu. MoŜna zatem stwierdzić, Ŝe organizowanie dzieciom i młodzieŜy zajęć 
pozalekcyjnych, uchroni je w znacznym stopniu od sięgania po uŜywki.  
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe moda na picie wśród młodzieŜy przychodzi do nas z zachodu, gdzie 
młodzieŜ ma na to przyzwolenie rodziców. Dlatego teŜ, sądzi, Ŝe ochrona młodzieŜy przed 
uzaleŜnieniem od wszelkiego rodzaju uŜywek, w bardzo duŜym stopniu zaleŜy od postawy 
rodziców. 
P. Curuł zwrócił się z pytaniem, czy w przedstawionym programie nie moŜna zapisać 
konkretnych środków finansowych, jakie będą przeznaczone na poszczególne zadania 
zawarte w tym programie? 
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Z-ca Burmistrza – P. Teresa Trzaska poinformowała, Ŝe w poprzednich programach były 
wpisywane konkretne kwoty przyporządkowane do poszczególnych zadań, jednak                 
w praktyce okazało się, Ŝe Rada Miejska musiała kilkakrotnie w ciągu roku wprowadzać 
zmiany w uchwale. Obecnie zostało to zmienione i konkretne kwoty są wpisane do budŜetu 
gminy.  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – P. Anna Gołębiewska 
poinformowała, Ŝe w rozdziale IV przedstawionego programu, znajdują się główne zadania 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi, na które przeznaczono następujące 
środki finansowe: 

• zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 
uzaleŜnionych od alkoholu – przeznaczone środki to 70.000 zł; 

• udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe pomocy 
psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą – 
przeznaczone środki to 230.000 zł; 

• prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 
rozwiązywania problemów alkoholowych w szczególności dla dzieci i młodzieŜy,             
w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a takŜe działań na rzecz 
doŜywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-
wychowawczych i socjoterapeutycznych – przeznaczone środki to 130.000 zł; 

• wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, słuŜącej 
rozwiązywaniu problemów alkoholowych – przeznaczone środki to 140.000 zł. 

P. Piórkowska zastanawia się, czy kwota 130.000 zł przeznaczona na profilaktykę wśród 
młodzieŜy nie jest za mała.  
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska odpowiedziała, Ŝe w realizacji programu stosowana jest 
profilaktyka pierwszo, drugo i trzecierzędowa. 130.000 zł przeznaczone jest na profilaktykę 
pierwszorzędową, ale zarówno w drugo i trzeciorzędowej równieŜ znajdują się środki 
przeznaczone na cele profilaktyczne. Te wszystkie zadania wynikają jedne z drugich i ściśle 
łączą się ze sobą.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2010 r. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLV/340/09 w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2010 r. 
 
Ad. 9 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych przez Gminę Wyszków w roku szkolnym 2008/2009 (załącznik nr 3 do 
protokołu). 
P. Łysik podziękował Pani Burmistrz za starania, włoŜoną pracę oraz bardzo dobrą 
weryfikację, związaną z pozyskiwaniem subwencji dla szkół. 
P. Kacperski spytał, czy przysługuje subwencja oświatowa dla 6-latków. 
P. Gołębiewska odpowiedziała, Ŝe subwencja przysługuje tylko dla tego 6-latka, który 
będzie w I klasie szkoły podstawowej. 
P. Koński spytał, jakie kryteria były brane pod uwagę, przy przydzielaniu komputerów dla 
poszczególnych szkół? 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska poinformowała, Ŝe jeŜeli chodzi o pracownie 
komputerowe, to wnioski były składane przez poszczególne szkoły do Ministerstwa Edukacji  
i na ich podstawie przydzielano komputery. 
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Ad. 10 
P. Pękul zauwaŜył, Ŝe statystki pokazują, Ŝe spoŜycie alkoholu wśród młodzieŜy stale 
wzrasta. Zastanawia się, co radni mogą zrobić, Ŝeby te statystyki poprawić. Zaproponował, 
aby przygotować w tej sprawie projekt stanowiska Rady Miejskiej w Wyszkowie i wysłać go 
do posłów, którzy zostali wybrani z naszego terenu.  
P. Biernacki zasugerował, Ŝe moŜe projekt takiego stanowiska przygotuje merytorycznie 
kompetentna  Komisja Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Piórkowska uwaŜa, Ŝe zarówno radni, gmina, szkoły jak i inne jednostki organizacyjne 
robią duŜo w profilaktyce oraz w rozwiązywaniu problemów alkoholowych na terenie naszej 
gminy. UwaŜa jednak, Ŝe kaŜde dodatkowe działania, jeŜeli mają słuŜyć sprawie, powinny 
być jak najbardziej podejmowane. 
P. Kacperski sądzi, Ŝe profilaktyka w szkołach jest bardzo waŜna, jednak najwaŜniejsza                
w tych sprawach jest rola rodziny.  
P. Łysik uwaŜa, Ŝe parlamentarzyści doskonale zdają sobie sprawę z tzw. problemu 
alkoholowego, gdyŜ to oni uchwalają ustawy z tym związane. UwaŜa równieŜ, Ŝe podjęcie 
stanowiska zarówno przez Radę Miejską w Wyszkowie jak i inne rady niczego nie zmieni. 
WaŜniejsze od podejmowania stanowiska jest działanie w ramach profilaktyki. 
Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska podziękowała radnym za głębokie pochylenie się nad 
problemem alkoholowym. UwaŜa, Ŝe od radnych bardzo duŜo zaleŜy i jest za tym, aby 
przygotowano stanowisko rady z tym związane.  
W związku z powyŜszym P. Łysik, jako Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych, prosi o pewnego rodzaju wytyczne czy wskazania, co powinno się znaleźć             
w takim stanowisku. 
P. Arbaszewski stwierdził, Ŝe przedstawiony raport jest opracowany rzetelnie,                        
a prezentowany program jest rzeczowy i konkretny. Chciałby jednak zwrócić uwagę, Ŝe radni 
co roku beztrosko zwiększają ilość punktów sprzedaŜy alkoholu. UwaŜa, Ŝe następuje ciągła 
liberalizacja w przepisach alkoholowych zarówno w skali mikro jak i w skali makro.  
P. Głowacki przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji zadał kilka pytań w sprawie czystości na 
terenie miasta i gminy. Otrzymał pisemną odpowiedź (załącznik nr 4 do protokołu) od 
Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa i stwierdził, Ŝe 
nie są to dla niego odpowiedzi satysfakcjonujące. Informacje tam zawarte nie podają 
konkretów, są ogólne i nic z nich nie wynika. W związku z powyŜszym ponownie zwraca się 
z zapytaniem:  

• ile umów na odbiór odpadów komunalnych zostało podpisanych z właścicielami 
domków letniskowych ? 

• czy zostaną stworzone systemy zachęt do ograniczania ilości odpadów ulegających 
biodegradacji przekazywanych odbiorcom nieczystości?, jeŜeli tak to jakie i kiedy? 

• kiedy na stronie internetowej Urzędu Miejskiego powstanie zakładka dot. czystości? 
Poinformował, Ŝe w WGKMiR znajduje się protokół z działalności Zespołu ds. utrzymania 
czystości i porządku w Gminie Wyszków. Zespół ten wypracował konkretne wnioski 
umoŜliwiające podniesienie poziomu czystości i porządku na terenie gminy, ale niestety            
w dalszym ciągu nie są one wprowadzane w Ŝycie. Nie chciałby, Ŝeby praca tego zespołu 
została zmarnowana i pozostawiona bez echa.  
P. Malinowski zgłosił wniosek, aby plany zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości Skuszew i miejscowości Kamieńczyk zostały rozstrzygnięte w jednym 
przetargu. Ponadto jest zaniepokojony informacją P. Skarbnika, Ŝe prawdopodobnie gmina 
nie otrzyma w tym roku, przyznanych jej środków unijnych. UwaŜa, Ŝe samorządy powinny 
tą sprawę nagłośnić, gdyŜ sytuacja taka naraŜa gminę na straty.  
P. Łysik poinformował, Ŝe Ministerstwo Finansów przekazało środki unijne do Ministerstwa 
Rozwoju Regionalnego, natomiast instytucje zarządzające nie dysponują taką kwotą 
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środków, aby moŜna było przekazać ją wszystkim beneficjentom, którzy mają podpisane 
umowy UwaŜa, Ŝe Marszałek Województwa Mazowieckiego nie posiada wystarczających 
środków finansowych, gdyŜ wystąpił o zbyt mało tych środków. 
P. Nasiadka ponownie nawiązał do problemu czystości na terenie miasta i gminy. UwaŜa, Ŝe 
więcej zadań w tej materii powinno naleŜeć do StraŜy Miejskiej. Sądzi, Ŝe StraŜ Miejska             
w wielu sprawach wyręcza Policję, zamiast pilnować i egzekwować porządek na terenie 
miasta i gminy. 
P. Mickiewicz podziękował władzom miasta i wszystkim słuŜbom za usunięcie wreszcie              
z centrum miasta starych, szpecących zabudowań. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz nawiązując do wcześniej zadanych pytań odnośnie czystości 
na terenie miasta i gminy, poinformował, Ŝe urząd w tej chwili nie jest w stanie podać 
konkretnych danych co do poprawy efektywności systemu odbioru odpadów od 
mieszkańców domków letniskowych, poniewaŜ regulacje prawne w tym zakresie weszły        
w trakcie sezonu letniskowego i dopiero w przyszłym roku moŜna będzie podać wiarygodne 
dane. Odnośnie kontroli odbioru odpadów nieczystości ciekłych, poinformował, Ŝe rozmowy 
są juŜ prowadzone na ten temat z PWiK i na pewno system tej kontroli zostanie wdroŜony             
w Ŝycie. Co do odpadów biodegradowalnych, poinformował, Ŝe niestety na terenie 
województwa mazowieckiego istnieje tylko 8 podmiotów, świadczących usługi z zakresu 
kompostowania tych odpadów. Jest to problem na duŜą skalę i moŜna się zastanowić nad 
lokalizacją w przyszłości takiego zakładu na terenie PWiK. Odnośnie zakładki na stronie 
internetowej urzędu miejskiego dot. czystości na terenie miasta i gminy, poinformował, Ŝe 
taka zakładka znajduje się juŜ na BiP–ie i na pewno znajdzie się równieŜ na modernizowanej 
stronie internetowej, gdzie będzie łatwiej dostępna. Odnośnie dzikich wysypisk, P. Mróz  
poinformował, Ŝe dzikie wysypiska są likwidowane na bieŜąco i idą na to duŜe nakłady 
finansowe. Jest to problem bardzo trudny, ale cały czas odpowiednie słuŜby starają się go 
rozwiązać. 
P. Curuł zasugerował, Ŝeby StraŜ Miejska w sobotę i niedzielę częściej kontrolowała te 
miejsca gdzie najczęściej wysypywane są śmieci. 
P. Mikołajczyk zauwaŜył, Ŝe gmina zbiera bezpłatnie, raz w miesiącu tzw. elektrośmieci, od 
stycznia br. odbiera z aptek przeterminowane leki, natomiast w grudniu przewidziana jest 
zbiórka odpadów wielogabarytowych. Wszczęto równieŜ trzy postępowania wobec 
sprawców podejrzanych o tworzenie dzikich wysypisk.  
P. Malinowski spytał na jakim etapie jest sprawa likwidacji dzikiego wysypiska, 
znajdującego nad Bugiem na terenie skarpy? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe właściciele tych nieruchomości zostali 
zobowiązani do usunięcia tych odpadów do końca listopada br.  
P. Nasiadka nawiązując do odbioru nieczystości stałych, uwaŜa, Ŝe wszyscy właściciele 
działek letniskowych, bez wyjątku, powinni podpisywać umowy na wywóz odpadów 
komunalnych.  
P. Łysik odnośnie przygotowania stanowiska przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych, 
zgłosił wniosek, aby w programie kolejnej sesji Rady Miejskiej zawrzeć pkt dotyczący 
opracowania wytycznych związanych z przygotowaniem tego stanowiska. 
P. Rojek nawiązując do pozyskiwania przez gminę środków unijnych, zaproponował, Ŝeby 
Pan Burmistrz zaprosił do Wyszkowa Marszałka Województwa Mazowieckiego, który 
wyjaśniłby, zarówno radnym jak i zainteresowanym podmiotom sprawę związaną                          
z przekazywaniem środków unijnych.  
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe w listopadzie będzie w Wyszkowie 
Wicemarszałek Województwa Mazowieckiego i moŜna mu będzie zadać pytania związane 
zarówno z tymi jak i innymi sprawami. 
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Ad. 11. 
O godz. 14.35, uznając porządek obrad XLV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad. 

    
 
 
 
 Protokołowała                                Sekretarz obrad                          Przewodniczący Rady 
 
BoŜena Czerwińska                        Wojciech Rojek                              Józef Biernacki 


